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Ha!

In het overleg gisteren heb ik aangegeven dat er een moment komt dat er gesproken moet worden over de aankoopstrategie.
Onbeperkt blijven inkopen moet wél van toegev oegde waarde zijn en blijven. Uit mijn hoofd gezegd zitten we nu op budget
circa En - als alles doorkomt circa 100mln doses.

I
bovenstaande en gaf aan zich hierin te vinden. Wat er nu gebeurt 1s dat er een adviesvraag by de GR ligt over

vervolgprikken en of het de bescherming ten goede komt als Mrna vaccins (zoals Pfizer, Moderna en AZ) worden

opgevolgd door ‘klassieke methode’ (Novafax en Janssen bijvoorbeeld). Het advies hierop heeft mogelijk mvloed op de

inkoopstrategie - van met name de klassieke vaccins. Zeker omdat van de klassieke vaccins op dit moment ‘minder vaccins’

zijn besteld dan van de Mirna.

Voor BEERS 1s het wel even zaak het advies van de GR af te wachten. Dit neemt niet weg dat wij wel alvast van gedachte
kunnen wisselen.

Het lykt me goed als wij een overleg plannen op ons niveau om even van gedachte te wisselen van hoe nu verder.

Kunjij je hierin vinden?

Groet
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Was uit je overleg met[JEfEZlInog iets van een (proces)afspraak gekomen over het gesprek m.b.t. voldoende voorraden en evt.
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